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Et ophold på Egmont højskole 

 

Mandag morgen 8. juli stod kufferten klar hjemme hos Henning Lyhne. Flextrafik var 

bestilt til at komme kl. 12. På programmet lå der nemlig et ugelangt ophold på 

Egmont Højskole. Egmont ligger Hou, lidt uden for odder. Så bus turen kom til at 

tage 2 timer. Jeg havde fået at vide at en Bjørn skulle komme og tage imod mig. 

Men da jeg befandt mig på parkeringspladsen uden for højskolen, var der ingen 

bjørn at finde. Det skabte stor tumult, da jeg skulle være knyttet til bjørn igennem 

hele ugen. Vi skulle blandt andet bo sammen. Det øvrige personale forsøgte at ringe 

til Bjørn, dog uden held. Jeg gav også selv et opkald til Bjørns telefon, men den gik 

direkte på voicemail. De knyttede mig hurtigt til en anden hjælper, som hed Daniel. 

Daniel var bekymret for Bjørn da han stod til at skulle være her og sengen var redt 

op. Der blev foretaget mange forsøg på at kontakte Bjørn igennem dagen. Først 

tirsdag morgen kl. 06:35 modtog jeg en besked fra Bjørn. I beskeden spurgte han 

om jeg var kommet op? Han forklarede at han var blevet syg om mandagen og når 

Bjørn er syg, er hans telefon slukket. Ledelsen på højskolen var meget undrende 

over hvorfor Bjørn ikke havde meldt sig syg hos dem, men at han skrev til mig i 

stedet. Det blev min opgave at finde en afløser. Det endte faktisk med at jeg aldrig 

fik set Bjørn under opholdet.  

Vi startede tirsdag på allerbedste højskolemaner med morgenmad og fællessang fra 

Højskolesangbogen. Undervisningen begyndte kl. 10, hvor jeg var på medieholdet. 

Vi fik at vide at vi skulle lave en film og blev undervist i hvordan man skulle gribe det 

an. Jeg syntes godt nok det var kedeligt. Da jeg havde fået nok, kørte jeg op i 

køkkenet i stedet. Heroppe mødte jeg James. Han foreslog køkken holdet i stedet 

for. Hvilket jeg gerne ville. Jeg kunne først skifte fra medieholdet over til 

køkkenholdet om torsdagen. Så jeg havde stadig et par dage på medieholdet. 

Køkkenholdet var ledet af James, som stammede fra England. Han snakkede ikke 

dansk. Jeg var nødt til at spidse ører for at få det hele med. Med en udlænding for 

roret skulle vi lave udenlandsk mad. Torsdag blev jeg fuld blodigt medlem af 

køkkenholdet. Der var fokus på snacks, vi lavede en masse små retter, 

mellemmåltider såsom kager og drinks. En af de drinks vi lavede var frossen 

appelsinvand, alle drinksene var uden alkohol. Køkkenholdet havde ansvar for at 

tilberede kager og drinks til en fest der skulle holdes om lørdagen. Vi fik virkelig travlt 
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fredag, fordi vi skulle have ting klar til festen om lørdagen. Vi startede arbejdet 

klokken 10 og arbejdede indtil halv 6 kun afbrudt af middagspausen. Vi skulle vi 

have det hele klar til festen, vi nåede heldigvis det hele.  

Lørdagen gik med at pakke tasker og kufferter og rydde op på det lånte værelse, 

inden vi skulle til fest om aftenen. Fra klokken 18 gik festen i gang. Det var en stor 

fest med 3-retters 

menu og levende 

musik. Begge dele 

var rigtig gode. 

Festen stoppede 

aldrig, nogen kom 

først i seng klokken 

7 om morgenen. 

Dem der kom i seng 

klokken 7, måtte op 

igen en time efter. 

Der var nemlig 

morgenmad klokken 

8 og klokken 10 skulle vi være ude af værelserne. Bussen hentede mig klokken 12 

og jeg kørte hjem igen efter et sjovt ophold.  

Af Henning Lyhne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sponsoreret af Aktivitetscentret klubben 

3 

 

Bocentret 1.-2. sal på tidlig sommerferie. 

 

Tirsdag 18/6 skulle gruppen på ferie ude ved Vesterhavet. Gruppen havde lejet et 

sommerhus midt i et stort sommerhusområde. Sommerhuset ligger ved Nr. Nebel. 

Sommerhuset var fænomenal rigtig meget moderne. Der var tre fladskærme i en 

rimelig stor størrelse. Der var også et stort badebassin. Men det var der ingen 

af os der prøvede. Pga. at der ikke var en livredder iblandt os. Vi var heller 

ikke ude ved Vesterhavet pga. at der var for langt derud. Vi havde heller ikke 

køre mulighed for alle de beboere der var med fra Bytoften. Pga. vores 

transport fra Bytoften til Nr. nebel var med Flextrafik.  

 Vi boede da i et topmoderne hus. Grunden til at det var så hypper moderne 

er sikkert fordi at det kun er de “rige“ tyskere der plejer at leje det. Hele 

området skulle da ses. Så vi var da nogle stykker der udforskede området. Vi 

ville bare ud og se om der var sat scene op til en forestående koncert. Vi 

kørte rundt over det meste af sommerhusområdet og kiggede og kiggede men vi 

fandt ingenting. Så efter 2 overnatninger i en luksushytte kørte vi hjem til 

Tjørring i en Flextrafik igen.  

 Nåh ja jeg har glemt at fortælle om den mega 

store is som en af de damer vi havde med ville give hvis vi altså kunne finde 

en butik der solgte is. Så nummer 2 dag gik/ kørte vi en tur og vi kom da ud på 

en vej der bare var lang. Men da vi gik og gik osv. Ville damerne til og 

tilbage igen da vi efterhånden var kommet et pænt stykke væk fra 

sommerhusområdet. Da vi så skulle skifte vejbane for at gå i den rigtige 

retning. Der var der en af kørestolsbrugerne der pludselig begyndte at sige 

nogle underlige lyde. Ganske rigtigt så var der både flag og skilte. Men der 

var alligevel lidt langt derhen. Så vi aftalte at se på det igen om 

eftermiddagen. Da eftermiddagen kom var vi igen på farten fordi nu skulle vi 

altså ned til de flag som vi havde set om formiddagen. En af hjælperne havde jo 

lovet en is og det var en is der var STOR. Så vi var jo ivrige efter at komme 

afsted.  

Det skal lige nævnes at med på eftermiddagsturen havde hjælperne også 

medbragt den yngste hjælper som vi havde med fra Tjørring. Den unge hjælper var 

ikke ældre end hun vidste ALT om mobiltelefoner. Hun havde også sin GPS telefon 
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med. Nå men der var jo en is der lokkede så da eftermiddagen kom var vi igen på 

farten. Denne gang med vores GPS pige forrest.  Vi ankom alle glade og is 

sultne ved campingpladsen. 

 Flagene og vimplerne hang der hvor de sikkert havde 

hængt i de sidste lange tider. Kanon nu skulle vi have en minimum kæmpe vaffel. 

Da vi kom ned til der hvor der var en butik hang hende hjælperen der gik 

forrest med mulen. Pga. at butikken var lukket. En af hjælperne fik en ide? Vi 

skulle bare gå lidt endnu så må vi da komme til en grænse og så ville Fleggaard 

lige være på den anden side af grænsen. Endnu ein Grosse problem. Der var ingen 

af de farende svende der havde et pas med. Dermed var Fleggaard sløjfet. Imens 

vi havde næsten planlagt en grænse tur der var der en af hjælperne der havde 

læst på døren til butikken at man bare kunne ringe på et telefonnummer og vupti 

ville hjælpen være der. Vores unge hjælper var hurtig. Inden at nogen kunne nå 

at sige hvad de ville have der var isen købt og betalt. Den ene af vores 

hjælpere havde lovet os en is der får Storbælts broen til og ligne en strikket 

fejltagelse. Men det kunne kun blive til en Københavnerstang til 6 kroner 

stykket. Hjælperen der ville gi isen sagde at bare tænk på at i var i en ørken 

og det var den sidste is der er med i køletasken. 

Af Søren Rasmussen. 
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Bocentret 3. - 4. sal’s tur til  

Dronningens Ferieby 

 Grenå 

  

Tirsdag den 

10. juni kl. 10.30 gik sommerturen til Dronningens Ferieby for 3.-4. sal´s 

beboere. Vi var 13-14 stykker afsted incl. personale. Brøchner 

Busser var vores transport. Vi havde samme chauffør som sidste år, og 

han kunne huske vores “vejviser”, som var Liselotte :-)  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Da vi kom til Dronningens Ferieby, startede vi med at blive indkvarteret 

og spise vores medbragte sandwich, som køkkenet havde lavet til os.  
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Mike, Ulla og jeg var en gruppe, men Ulla ville ikke høre på, at vi mænd 

snorkede om natten, så hun sov for sig selv, og Mike og jeg sov på 

samme værelse. Det gik nu helt fint.  

 

 

Første aften bestilte vi pizza fra byen, og 

Mike spillede op til dans med god 

dansktop musik, det var hyggeligt 

 

 

 

 

Onsdag stod vi op kl. 8.00, men min værelseskammerat havde været 

vågen siden kl. 6.00, så vi var klar til morgenmad/brunch. 

 

 

 

Om formiddagen gik vi hen til Kattegatcentret. 

Her så vi på fisk :-) og hajer. Når du køber en 

indgangsbillet til Kattegatcentret, så er der kaffe 

og kage med i billetten. Prisen er 130 kr. når du 

opholder dig i Dronningens Ferieby og har 

ledsagerkort. Vi var ved centret nogle timer, og 

tog derefter hjem, hvor nogen sov middagssøvn.  
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Om aftenen holdt vi fest med god mad, musikken blev igen styret af 

Mike.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Torsdag morgen pakkede vi sammen, da vi skulle forlade feriebyen kl. 

10.00. Det var et andet busselskab, der kørte os hjem. Busselskabet 

havde desværre fået en forkert ordre, så vi sad som “sild i en tønde”, da 

det kun var en bus beregnet for manuelle kørestole. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Af Henning Lyhne 
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FC Midtjylland 

 

Den 15.8.2019. 

 

Der var FC Midtjylland mod Glasgow Rangers i fjernsynet på eurosport2, jeg så hele 

kampen om aftenen. Og de spillede ikke så godt, og de andre spillede godt.  

FC Midtjyllands forsvar havde ikke en chance mod Glasgow Rangers forsvar, da de 

før pausen allerede førte med 2-0. Efter pausen scorede begge hold et mål så der 

stod 3-1, som var slut resultatet for kampen. Det betød at FC Midtjylland er nu ude af 

Europa League for denne gang efter samlet resultat 7-3 mod Rangers.  

 

 
 

Af Leif 
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På besøg hos Thomas 

 

Den 8.8.2019. 

 

Det var en dejlig dag i Sunds og det var hyggeligt i 

pavillonen hos Thomas, og Bente var med. Vi kørte 

hjemmefra Bytoften kl. 10, og vi skulle spise vores 

madpakker hos Thomas. Nogen var nede ved Sunds sø 

og kigge, hvor andre var oppe ved Thomas´s lejlighed og 

se hvordan han bor. I hans lejlighed så vi modeller af 

amerikaner biler han har til at stå, han har selv haft 

amerikaner biler som han har billeder til at stå af. Så har 

han en traktor fra dengang han blev 40 år, hvor han blev 

hentet af en. På væggen har han et billede af ham der 

sidder på taget af en bil, fra dengang han var soldat. Da 

det var tid til kaffe i pavillonen, havde Bente selv bagt en kage til os, kagen var rigtig 

god. På turen hjem kørte Søren forkert, jeg sagde til ham i skal køre ligeud. 
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Velkommen Til Byen BANSHEE! 

BANSHEE En serie der er værd at se. 

Banshee er en by som en ex fange køre ind i, 

for at finde sin livs kærlighed. Han har lige brugt 

15 år af sit liv i fængsel, da han blev forrådt af 

lederen af den ukrainske mafia, som har 

hjemsted i New York. Hans livs kærlighed, er 

sjovt nok datteren af lederen. Ex fangen blev 

forrådt da lederen fandt ud af at de, efter deres 

hidtil største kup på 10 millioner $ i diamanter, 

ville ex fangen og datteren stikke af sammen, 

med diamanterne, og nye falske ID. Banshee 

befinder sig i Pennsylvania og er hjemsted for et 

Amish samfund. Banshee ”ejes” af en kriminel, 

som styre Banshee med afpresning og trusler 

eller vold. Den kriminelle er en frafalden Amish 

som hedder Kai Proctor. Ex fangen køre ind i 

Banshee og ser sit livs kærlighed, for kun at 

finde ud af at hun har fået en ny familie med en mand og to børn. Ex fangen trænger 

til en drink efter dette syn. Han køre ind på en bar som hedder ”Smedjen”. Der sidder 

kun en kunde og ejeren står i baren. Ex fangen får en whisky eller to da to af Kais 

kumpaner styrter ind på baren med pistolerne trukne, de vil nemlig have 

”beskyttelses penge” fra baren, altså afpresning. Kunden bekendtgør for dem at det 

er en meget dum ide, da han er kommet langvejs fra for at blive den nye sherif for 

Banshee to dage efter. Kumpanerne insistere dog på at få pengene. Ex fangen 

blander sig og siger til dem: tag pengene og gå, eller bliv skudt af den nye sherif. Der 

opstår tumult, kumpanerne dør og den kommende sherif bliver dødeligt såret. 

Sheriffen dør, og der står ejeren og ex fangen med nu hele tre døde. De bliver enige 

om at begrave dem dybt inde i skoven. De får dem læsset på ejerens truck, og får 

dem kørt ind i skoven. Da de står og graver hullet til de døde, ringer en telefon. Det 

er den kommende, nu afdøde sherifs. Ex fangen tager den, selv om ejeren af baren 

protestere. I røret er Banshees borgmester, for at aftale en tid til introduktion. Ex 
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fangen finder derved ud af at ingen i Banshee har set eller kender sheriffen udover 

ejeren af baren og ex fangen. Ex fangen bestemmer sig i det sekund for at tage hans 

identitet. Sheriffen hedder Lucas Hood. Hans job er nu at få Kai Proctor, den 

frafaldende, nu dybt kriminelle Amish, fældet og i fængsel for hans forbrydelser. 

Ex fangen som bliver til Sherif Lucas Hood spilles godt af Anthony Starr.  

Ejeren af baren som kaldes ”Sugar” spilles af Frankie Faison som altid har et godt 

råd, eller kvik bemærkning til alt. 

Skurken i serien Kai Proctor spilles intelligent af danske Ulrich Thomsen. 

Ex fangens kærlighed spilles af Ivana Milicevic som altid har et kærligt glimt i øjet i 

alt hvad hun siger og gør. 

Computergeniet spilles af Lee Hoon som spiller en transseksuel mand, som folk 

kommer til, for at få ID forfalskninger og andre ting computerrelateret. Jeg har med 

vilje ikke omtalt ham i anmeldelsen. Han skal opleves. 

Banshee er en seriøs god serie i 38 afsnit, fordelt på 4 sæsoner, som kørte i tv fra 

2013 - 2016.På omkring 49-50 minutter pr. afsnit. 

Der er en ledetråd til næste afsnit efter teksterne til sidst, så stop ikke når teksterne 

kommer. Ind i mellem er serien meget voldsom. Den indeholder også en del sex. 

Masser af slåskampe og skyderier, så derfor er den ikke anbefalelsesværdig for 

sarte sjæle.  

Jeg giver serien 4 ud af 5 stjerner da det er en solid historie, men ind i mellem for 

voldsom. 

Serien kan streames på HBO nordic eller købes på Blue-Ray eller dvd. 

Anmeldt af John B. Hansen. 
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LATTER HJØRNET 

 

Manden kom hjem fra arbejde. Hans kone var sur, hun sagde “Hoveddøren er 

skæv!” 

Manden kiggede på hende og sagde “Ligner jeg måske en tømrer?” 

Dagen efter da han kom hjem sagde konen “Strømmen er gået.” 

Manden så koldt på hende og sagde “Ligner jeg måske en elektriker?” 

Den følgende dag da han kom hjem, så han, at hoveddøren var blevet lavet og at 

der igen var strøm. Han skyndte sig hen til konen og spurgte hende, hvem der havde 

lavet tingene. 

“Det var naboen” svarede konen. 

“Det var godt, hvad skulle han så have for det?” spurgte manden. 

“Jeg kunne vælge mellem at bage en kage til ham, eller at gå i seng med ham.” 

Svarede konen  

“Så bagte du vel en kage?” Spurgte manden. 

Hertil svarede konen “Ligner jeg måske en bager?”  

 

 

En mand antastede en smuk ung pige 

“Undskyld men min kone er blevet væk fra mig, så kan vi to ikke stå og tale lidt 

sammen? 

“Hvorfor dog det?” 

“Fordi hver gang jeg står og taler med en smuk ung pige, dukker min 

kone på magisk vis omgående op.” 

 

 

Mellem kolleger. 

“Bliver du ikke træt af at gå rundt uden at bestille noget?” 

“Jo, men jeg holder sandelig også hvilepauser ind imellem.” 

 

En journalist fra et lokalt ugeblade skulle lave en artikel med to damer fra et 

plejehjem, da de havde vundet et større beløb i at tipse. Han spurgte først, hvilet 

system de brugte? 

“Joh” svarede den ene dame. “Hr. madsen i nr. 3 sover altid uden underbukser, og 

når vi ved at han sover, lister vi ind til ham og fjerner dynen. Så løfter vi kalorius og 

lader den flade. Hvis den falder til højre, er det et 1-tal, hvis den falder til venstre er 

det et 2-tal, og hvis den falder lige ned, så er det et kryds.” 

Reporteren kunne høre, at det var et friske damer, så han spurgte “Hvad hvis den 

ikke falder?” 

Så sagde begge damer i kor “ Så bliver der ikke tipset den aften” 

Far læser godnathistorie for sin dreng. De ligger i sengen begge to og hygger sig. 

Efter et stykke tid gå døren stille op, og mor hvisker “Sover han?” Drengen hvisker till 

tilbage “ja, mor” 
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Han skulle giftes og sagde til sin veninde 

“på lørdag skal jeg føres op af alteret for femte gang” 

“Altså, med din erfaring burde du så ikke selv kunne finde vej derop?” 

 

“nå søn, hvad lærte du så til din første køretime?” 

“Hvordan man korrekt udfylder en skadesanmeldelse...” 

 

 

Fra det sjove til det kulturelle. 
Her er noget af det de laver i det kreative værksted. 
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Thomas Thorup til dyrskue i Herning d. 4. juli 2019. 

 

Formiddagen startede med køretur fra Bytoften, min ledsager og jeg mødtes vi 

med resten af familien på dyreskuepladsen. 

Derefter bevægede vi os alle ned mod pladsen hvor vi skulle se grisevædeløb, 

det var da sjovt men ikke særligt imponerende. 

 

Ca. kl. 13:15 fik vi godbidder til dem, der ville have det. Efter det gik vi i en af 

hallerne og så Kanin agility, efter den sjove oplevelse blev det spisetid. Og jeg 

var også blevet godt sulten efterhånden af og køre sådan rundt. 

 

Før jeg og min ledsager hyggede os resten af dagen, tog afsked familien. Min 

ledsager og jeg så videre rundt og så på masser af får og køer. 
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Fællesmøde og brugerrådesmøde   

Mandag den 9. september 2019. 

Dagsorden: Bilag: ”Noter”: Beslutning: 

1.  Godkendelse af 

referat fra d. 3. 

juni. 

Godkendelse af 

referat d. 12. 

juni. 

  3/6: Godkendt. 

 

12/6: Brugerrådet har godkendt 

hjemmesiden. Claus laver siden 

sammen med en hjælper. 

Navnet bliver: www.ackb.dk 

Siden koster 358,- kr. om året. 

2.  Nyt til og fra 

ledelsen. 

  Kirsten Fastrup er sygemeldt – er væk 

et stykke tid endnu. Charlotte ”står for” 

ledelsen indtil da.  

Bytoften 73 skal have skiftet vinduer 

mod vest – der sendes breve ud om 

det. Ligeledes skal elevatorerne i nr. 73 

skiftes ud – arbejdet starter efter nytår. 

Sommerfesten var rigtig god.  

Der er kommet flere nye brugere i AC – 

husk at tage godt imod dem. 

Bytoften bliver kommunal snarest. 

Gribetang: Der ønskes gribetange i 

alle team-lokaler – Charlotte lover, vi får 

dem. 

Badeværelsesdøre: De er åbne i lang 

tid (30 sek.) – er det nødvendigt? 

Måske kan der laves forskellige tider på 

dørene (”kvik-wc”). Vi spørger Fritz 

(vicevært), om det kan lade sig gøre. 

Brug af køkkenet: mandag vil kreativ-

gruppen gerne bytte plads med team 1. 

Teams aftaler selv dette. 

Thomas (team 3) vil gerne donere et 

hænge-kirsebærtræ – det skal dog 

vente, til al ombygning er ovre, siger 

Charlotte. 

3.  Nyt til og fra 

brugere og team 

1. 

  Nye ergo-studerende Jesper i 10 uger. 

Louise skal fremover kun være i B&G. 
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4.  Nyt til og fra 

brugere og team 

2. 

 -Ang. Orkesteret til festen ”Konkurs”: 

Nogen udtrykker at musikken var god, 

og andre oplevede det som ”larm”. 

 

-Der var delvise meninger om pasning 

af fuglene i aktivitetstiden. Ca. 

halvdelen af brugerne synes, det er 

ok, og den anden halvdel bryder sig 

ikke om opgaven og synes, det er 

spild af tid og tager alt for meget tid af 

aktivitetstiden. 

 

-Der er et ønske om en elektrisk 

markise ved det store vinduesparti 

ved team 2 lokalet. Når det er varmt, 

bliver det hurtigt ulideligt varmt i 

lokalet. 

 

-Der er blandt de fremmødte generelt 

et stort ønske om flere temadage og 

foredrag i AC. 

 

Brugerrådet beslutter senere, hvilken 

musik vi skal have til næste fest. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hanne Stier tager det med videre. 

 

 

 

 

Forslag om at ikke-medlemmer betaler 

et beløb for at være med til foredrag. 

Brugerrådet undersøger forskellige 

muligheder for foredragsholdere. 

5.  Nyt til og fra 

brugere og team 

3. 

 -Forslag til foredrag fx Blue Fox, FC-

Midtjylland, musik (fortælle om at lave 

musik + spille). 

 

-Søge fonde som kan bruges til fx en 

lidt dyrere foredragsholder. Som 

forslag Søren Ryge el. Bonderøven.  

Eller ”På kanten af Bytoften” med Jan 

Gintberg. 

 

Kan Brugerrådet finde en anden dag 

end mandag til fællesmødet, da Team 

3 er i Præstbjerg? 

 

Thomas, Benjamin og Jane – er nye 

brugere i team 3. 

Se ovenfor. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi har hørt jeres ønske fra team 3, men 

brugerrådet er fuldtallige mandag – og 

ledelsen har bedst tid mandag.  

6.  Hvordan går det 

med 

brugerrådets 

hjemmeside? 

  Hjemmesiden er godkendt af ledelsen, 

og er så småt startet op. Det er 

meningen, at referater og Blækklatten 

skal ligge på siden. 

7.  Brugerrådets 

temadag 

mandag den 18. 

november. 

 Claus har kontakt med Frederik 

Svinth. Han skal have 4000 kr. for at 

komme og holde foredrag. 

Han har lavet spillet ”Snak”. Han tager 

ud og holder foredrag om det. 

Brugerrådet tager det op, men vil 

forsøge at få ham ned på 3000 kr. 
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Referat fra ekstraordinært brugerrådesmøde den 2. oktober 
Tilstede: John, Helle, Per og Claus. 

Dagsorden: Bilag: Beslutning: 

1.  Vi har fået en henvendelse fra Jesper S. 

Tungelund. HusOrkesteret har 20-års jubilæum i 

år, - og i den forbindelse kunne vi godt tænke os, 

at lave en jubilæums cd med nogle af de gode 

sange fra HusOrkesterets repertoire op gennem 

tiden, samt en enkelt ny sang vi har lavet for ikke 

så længe siden. 

Jeg har talt med DOF (Dansk Oplysnings 

Forbund), som jeg er ansat igennem, og de vil 

godt give ca. 2.000,- til projektet, mod så at få 

lidt tilbage fra cd-salget. Kunne brugerrådet 

været interesseret i at medvirke også? Vi kan evt. 

gøre det sådan, at for hver cd der bliver solgt, 

så får henholdsvis Brugerrådet og DOF en 

procentmæssig del af indtægten, svarende til den 

sum I hver især har investeret. 

Hvis vi laver den på samme måde som i 2016, 

men laver 100 cd'er i stedet for 65 som vi da 

gjorde, så bliver prisen 11.390,- alt inklusiv. 

Altså incl cd skiver m tryk, cover, jewelcases, 

lovpligtig NCB afgift, og 30 arbejdstimer i mit 

studie med samme timepris som sidst. Jeg 

brugte 

vist mere sidste gang, men det er ok, vi kan godt 

aftale, at det er en fast pris for de 100 cd'er, alt 

incl. 

Grunden til de 100 cd'er i stedet for de 65, er, at vi 

er begyndt at have en lille bod, når vi spiller til 

LEV festival i Skjern, hvor vi har haft et fint salg. 

Vi plejer at sælge cd'erne for 100,- pr stk. så det 

vil jo give et underskud på 1.390,- med 100 cd'er. 

Ellers skal vi sætte prisen op til 125,-, men det 

kan vi jo prøve at tage en snak om, hvis det er. 

Vil I prøve at tage en snak om, om det er noget I 

vil gå ind i? 

 Vi blev enige om at takke 

pænt nej tak, da vi har 

underskud sidste gang 

husorkesteret lavede en 

CD, men vi kommer med 

et forslag, hvis man kan 

søge fonde til det og hvis 

de mangler nogen penge 

stadig, så kan Jesper S. 

Tungelund spørge 

brugerrådet igen, til at 

dække resten. 

2.  Evt.   

Referent: Claus B. S. Madsen 
 

8.  Næste møde 

mandag d. 

25/11. 

  Flyttet fra d. 11/11 pga. efterårssalg. 

Flyttes yderligere til d. 2/12 – pga. 

udflugt i team 2. 

9.  Evt.   Dansedag (team 1) – bliver d. 14/11. 
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Årskalender for Aktivitetscentret 2019 
Måned Dato Aktivitet Lokale Tidspunkt   

Oktober Onsdag d. 2 BANKO  Aktivitetscentrets køkken 10.15 – 11.15 

 Uge 42 AC Lukket hele ugen   

 Onsdag d. 30 Gudstjeneste Aktivitetscentrets køkken 10.15 - 11.15 

     

November Onsdag d. 6 BANKO Aktivitetscentrets køkken 10.15 - 11.15 

 Mandag d. 11. Efterårssalg Gildesalen 10.00 - 14.30 

 Onsdag d. 20 
 

TEMA - dag: 
Brugerrådet 

Aktivitetscentrets køkken 10.00 - 11.30 
 

 Onsdag d. 27 Gudstjeneste Aktivitetscentrets køkken 10.15 - 11-15 

     

December Mandag d. 2 Fælles 
brugerrådesmøde  

Aktivitetscentrets køkken 10.30 – 11.30 

 Alm. 
Brugerrådesmøde 

Team 3´s lokale 13.00 – 14.00 

 Onsdag d. 4 BANKO Aktivitetscentrets køkken 10.15 - 11.15 

 Onsdag d. 11 Bytoftens Julefrokost  Gildesalen  

 Onsdag d. 18 Gudstjeneste Aktivitetscentrets køkken 10.15 - 11.15 

 Fredag d. 20 
 

Sidste åbningsdag 
inden juleferien  

  

 Uge 52 AC lukket   

     

Januar 
2020 

Torsdag d. 2 
2019 

Nytårskuren  Aktivitetscentrets køkken  

 


